

Texas Health and Science University

代理授權書

美國健康與科學大學 (Texas Health and Science University) 位於 4005 Menchaca Road, Austin, TX 78704, United States 授權美成國際事業有限公司自 2022 年 12 月 1 日至 2023 年 11 月 30 日幫助招收台灣國際留學生。每招到一位台灣國際留學生,美國健康與科學大學將支付美成國際事業有限公司 2000 美金整,作為招生行政費用。

陳文輝 副校長 美國德州健康與科技大學 电话: +1-512-444-8082

电子邮件: wchen@thsu.edu

日期: _____



Texas Health and Science University

Certification of Recruitment Representatives

To whom it may concern,

After carefully consideration and verification of the qualifications, this is to certify that Mason's Immigration Services company (Mason) to represent all existing programs of Texas Health and Science University to recruit international students from Taiwan. Authorized Period: December 1st, 2022, to November 30th, 2023. After Mason successfully recruited one international student from Taiwan, THSU will pay 2000 US dollars to Mason as the recruiting fee.

Wen Huei Chen Vice President of International Affairs Texas Health and Science University

日期: 11/15/2022

Phone: +1-512-444-8082

Email: wchen@thsu.edu